
1 
 

Protokół z XXIX Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 12 czerwca 2013r. 

w sali wiejskiej przy ulicy Jeziornej w Kłodawie 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie posiedzenia; 

b) stwierdzenie quorum; 

c) przyjęcie porządku obrad; 

d) przyjęcie protokołów z XXVII,XXVIII  sesji Rady Gminy Kłodawa. 

2. Pasowanie dzieci z przedszkoli w Różankach i Kłodawie na obywateli Gminy Kłodawa. 

3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

4. Wystąpienie Komendanta Miejskiej Policji w Gorzowie Wlkp. i przedstawienie informacji na temat 

bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz planu zabezpieczenia przez służby prewencyjno – 

porządkowe nadchodzącego sezonu letniego 2013r. na terenie Gminy Kłodawa. 

5. Sprawozdanie z działalności Straży Gminnej w 2012roku i informacja o przygotowaniu do 

sezonu letniego 2013r. 

6. Sprawozdanie z działalności GOPS w Kłodawie za 2012 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności GOK i świetlic wiejskich za 2012 rok. 

8. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu i budżetu Gminy Kłodawa za 2012 rok. 

9. Uchwalenie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia zmiany części studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kłodawa w miejscowości Różanki i Wojcieszyce; 

b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu; 

c) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa za 2012 rok; 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2013 rok; 

e) nadania Statutu Przedszkola w Wojcieszycach; 

f) rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłodawie (1); 

g)rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłodawie (2); 

h)rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłodawie (3); 

i) rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłodawie (4); 

j) zmiany uchwały Rady Gminy Kłodawa Nr VIII/44/11 z dnia 20 kwietnia 2011 roku w 

sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kłodawa na lata 2011-2020; 

k)zmiany uchwały Rady Gminy Kłodawa Nr XI/74/11 z dnia 09 września 2011 roku w 

sprawie zmiany uchwały LV/386/10 z dnia 10 listopada 2010r. dotyczącej zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Różanki na lata 2010-2018; 

l)zmiany uchwały Rady Gminy Kłodawa nr XIX/151/12 z dnia 22 sierpnia 2012r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wojcieszyce na lata 2011-2018; 

ł) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia nieruchomości stanowiących własność 

gminy Kłodawa położonych w obrębie ewidencyjnym Różanki; 

m) wyrażenia zgody na nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej położonej w 

Łośnie; 
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n) zabezpieczenia na mieniu gminnym wierzytelności powstałych w wyniku emisji obligacji 

kupowanych w latach 2015-2023 w związku z realizacją projektu pn. „Uporządkowanie 

gospodarki wodno – ściekowej na obszarze Związku Celowego Gmin”. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy Kłodawa.    

 

Ad.1a  Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – przywitał wszystkich zebranych na XXIX 

Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

Ad. 1b. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – na podstawie dołączonej listy obecności 

stwierdził, że w obradach XXIX Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 15 Radnych, w 

związku z czym Sesja jest prawomocna a by móc podejmować uchwały. 

Ad. 1c. Przyjęcie porządku obrad; 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan  - zapytał, czy Radni mają uwagi do 

porządku obrad. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – poprosiła o wykreślenie z porządku obrad pozycji 9ł- 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłodawa położonych w obrębie ewidencyjnym 

Różanki. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – poddał 

przyjęcie porządku obrad pod głosowanie. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 1d. Przyjęcie protokołów z XXVII,XXVIII  sesji Rady Gminy Kłodawa. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – zapytał się czy są uwagi do protokołów. 

Radni nie zgłosili uwag, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał przyjęcie protokołów pod głosowanie. 

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy Kłodawa wzięło udział 

15 radnych. 

Głosy za – 15 

Głosy za - 0 

Głosy przeciw – 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa wzięło udział 

15 radnych. 
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Głosy za – 15 

Głosy za - 0 

Głosy przeciw – 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – omówiła przygotowaną informację. 

Radni nie zgłosili pytań, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Ad. 2. Pasowanie dzieci z przedszkoli w Różankach i Kłodawie na obywateli Gminy 

Kłodawa. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan  i Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak 

pasowali na obywateli 50 przedszkolaków z Kłodawy, Różanek i Wojcieszyc.  

Ad. 4. Wystąpienie Komendanta Miejskiej Policji w Gorzowie Wlkp. i przedstawienie 

informacji na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz planu zabezpieczenia przez 

służby prewencyjno – porządkowe nadchodzącego sezonu letniego 2013r. na terenie Gminy 

Kłodawa. 

Komendant II Komisariatu Policji w Gorzowie Jarosław Kowalski - przedstawił 

sprawozdanie dotyczące bezpieczeństwa na terenie Gminy Kłodawa. 

Radna Renata Kożuchowska – zapytała, czy rowerzyści powinni zejść z roweru przy  

przejeździe koło szkoły. 

Komendant II Komisariatu Policji w Gorzowie Jarosław Kowalski – odpowiedział, że 

obowiązuje zakaz przejeżdżania rowerem po przejściu dla pieszych, nawet jeżeli jest 

wyznaczony pas dla rowerów. 

Radny Czesław Konieczuk – zapytał, od kiedy będą patrole  wodne, i jaki jest przewidziany 

skład tych patroli. 

Kom. Jarosław Kowalski – odpowiedział, że na początku wakacji zostaną uruchomione 

dwuosobowe patrole wodne.. 

Radny Jan Kubera – poprosił o interwencję w sprawie psów biegających bez smyczy i 

kagańca, zwłaszcza latem na terenach znajdujących się przyjeziorze. 

Komendant II Komisariatu Policji w Gorzowie Jarosław Kowalski – odpowiedział, że  

sprawa zostanie przekazana do odpowiednich służb. 

Radna Grażyna Kaźmierczak – poprosiła o kontrole policji przy drodze krajowej w 

Zdroisku. 

Komendant II Komisariatu Policji w Gorzowie Jarosław Kowalski – odpowiedział, że 

patrole stawiane są w miejscach, w których można bezpiecznie zatrzymać samochód. Nie 

możemy narażać policjantów  na niebezpieczeństwo. 
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Radna Wioletta Mazur – poruszyła temat przekraczania prędkości  na drogach osiedlowych. 

Radna Grażyna Zienkiewicz – powiedziała, że co roku poruszamy te same tematy, dużo 

nam jest obiecywane i nic się nie poprawia. Na drodze Gorzów-Chwalęcice-Kłodawa – nie 

było nigdy żadnego patrolu. 

Kom. Jarosław Kowalski – odpowiedział, że patrole stoją, tylko nie cały, Dodał, że postara 

się o zwiększenie liczby patroli. 

Radny Czesław Konieczuk – zapytał się kiedy będą przydzieleni na Kłodawę dwaj 

dzielnicowi. 

Komendant II Komisariatu Policji w Gorzowie Jarosław Kowalski -  odpowiedział, że we 

wrześniu. 

Radny Andrzej Korona – poruszył temat przyklejania przez kibiców naklejek i malowania  

grafitti. Dodał, że Policja i Straż Gminna  się tym nie interesuje. 

Kom. Jarosław Kowalski – odpowiedział, że Pan Radny jest w błędzie stwierdzając, że 

Policja nic w tej kwestii nie robi. Poprosił o zgłaszanie Policji takich zdarzeń. 

W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy  Andrzej Legan 

zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Ad.5 Sprawozdanie z działalności Straży Gminnej w 2012roku i informacja o 

przygotowaniu do sezonu letniego 2013r. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk- przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat sprawozdania. 

W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał przyjęcie 

sprawozdania pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Głosy za - 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 1 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad. 6  Sprawozdanie z działalności GOPS w Kłodawie za 2012 rok. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat sprawozdania. 

W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał 

przyjęcie sprawozdania pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Głosy za - 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 
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Ad. 7 Sprawozdanie z działalności GOK i świetlic wiejskich za 2012 rok. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat sprawozdania. 

W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał 

przyjęcie sprawozdania pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Głosy za - 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad. 8. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2012 rok.  

Skarbnik Gminy Jadwiga Majewska - omówiła sprawozdanie w wykonania budżetu Gminy 

Kłodawa za 2012 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kłodawa oraz odczytała  

Uchwałę Nr 219/2013 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 19 kwietnia 2013roku ` w sprawie wydania pozytywnej opinii o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2012 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy 

Kłodawa. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel - 

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat sprawozdania. 

Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał sprawozdanie pod 

głosowanie. 

Ustawowy skład Rady  Gminy Kłodawa wynosi 15 radnych. W głosowaniu jawnym udział 

wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 13 

Głosy przeciw -0 

Głosy wstrzymujące się -2 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Adn. 9b. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag, z związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały  pod głosowanie. 

Ustawowy skład Rady  Gminy Kłodawa wynosi 15 radnych. W głosowaniu jawnym udział 

wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 13 

Głosy przeciw -0 

Głosy wstrzymujące się -2 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/215/13. 

Adn. 9c.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa za 

2011 rok. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grażyna Kaźmierczak - odczytała wniosek Komisji 

Rewizyjnej z dnia 22 kwietnia 2013 roku do Rady Gminy Kłodawa o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Kłodawa z tytułu wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2012 rok oraz 

uchwałę Nr 227/2013 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 06 maja 2013 roku w sprawie wydania pozytywnej opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Kłodawa dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kłodawa. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał projekt uchwały  pod 

głosowanie. 

Ustawowy skład Rady  Gminy Kłodawa wynosi 15 radnych. W głosowaniu jawnym udział 

wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 13 

Głosy przeciw -0 

Głosy wstrzymujące się -2 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/216/13. 

Ad. 9 d  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2013 

rok. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Majewska – omówiła projekt uchwały. 
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Wójt Gminy Anna Mołdciak – naniosła autopoprawkę polegającą na zwiększeniu w dziale 

754 „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa” o kwotę 1 tys zł z 

przeznaczeniem na Fundusz Wsparcia Policji w ramach Porozumienia pomiędzy Wójtem 

Gminy Kłodawa a Komendantem Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wlkp. Projekt uchwały 

(z tą zmianą) uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Radny Andrzej Korona – zapytał, co to jest za porozumienie zawarte pomiędzy Wójtem a 

Komendantem Policji, umieszczone w uzasadnieniu uchwały. Kiedy zostało podpisane, jaka 

jest jego treść i gdzie można się z nim zapoznać.  

Radna Grażyna Zienkiewicz – powiedziała, że pieniądze zostaną przeznaczone na 

zwiększenie bezpieczeństwa na terenie Gminy Kłodawa w sezonie letnim. 

Pani Wójt Anna Mołodciak – wyjaśniła, że porozumienie zostanie podpisane dopiero po 

podjęciu uchwały. 

Radny Andrzej Korona – zapytał na co te pieniądze my chcemy dać, bo pojęcie „na 

poprawę bezpieczeństwa” jest pojęciem bardzo szerokim.  

Radny Czesław Konieczuk – wyjaśnił, że dotacja  przeznaczona jest na patrole, a także 

wsparcie naszej straży gminnej. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 13 

Głosy przeciw – 2 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/217/13. 

Ad.9 e. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Przedszkola w Wojcieszycach. 

Z – ca Wójta Karolina Niciejewska – omówiła projekt uchwały. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – dodała, że radni na komisjach zgłosili uwagi, które 

wprowadza do projektu uchwały  w ramach autopoprawki. 

 - W tytule słowo przedszkola zmienić na przedszkolu. 

 - § 2 ust. 5 otrzymał brzmienie: . Szczegółowe warunki i sposób wykonywania przez 

przedszkole obowiązku umożliwiania wychowankom podtrzymywania poczucia tożsamości 

narodowej, etnicznej, językowej i religijnej a w szczególności naukę języka oraz własnej 

historii i kultury określają odrębne przepisy. Wcześniej było: . Szczegółowe warunki i sposób 

wykonywania przez przedszkole obowiązku umożliwiania wychowankom podtrzymywania 

poczucia tożsamości narodowej, etnicznej, językowej i religijnej a w szczególności naukę 

języka oraz własnej historii i kultury określa określa rozporządzenie Ministra Edukacji 

Narodowej z dnia 14 listopada 2007 r. w sprawie warunków i sposobu wykonywania przez 

przedszkola, szkoły i placówki publiczne zadań umożliwiających podtrzymywanie poczucia 

tożsamości narodowej, etnicznej i językowej uczniów należących do mniejszości narodowych 
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i etnicznych oraz społeczności posługującej się językiem regionalnym (Dz. U. z 2007 r. Nr 

214, poz. 1579, z późn. zm.)  

 - w § 2 ust.8 punkt 1) po słowie zawierać -  dopisano między innymi. 

 - wykreślono przed § 11 tytuł działu „Nauczyciele i inni pracownicy przedszkola” 

 - § 16 zmodyfikowano w następujący sposób: W stosunku do wychowanka bez zgody 

rodziców nie mogą być stosowane żadne zabiegi lekarskie.  Wcześniej było: W stosunku do 

wychowanka nie mogą być stosowane żadne zabiegi lekarskie bez zgody rodziców. 

 - § 17 ust. 1 punkt 2 zmodyfikowano w następujący sposób: rodzice bez podania ważnych 

przyczyn zalegają co najmniej przez okres trzech miesięcy z opłatami za pobyt dziecka w 

przedszkolu. Wcześniej było: rodzice bez podania ważnych przyczyn zalegają systematycznie 

(co najmniej przez okres dwóch miesięcy) z opłatami za pobyt dziecka w przedszkolu.  

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 12 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 3 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/218/13. 

Ad.9f. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kłodawie (1); 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/219/13. 

 

Ad.9g. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kłodawie (2); 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/220/13. 

Ad.9h. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kłodawie (3); 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/221/13. 

Ad.9i. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kłodawie (4); 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 



10 
 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/222/13. 

Ad.9 j. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kłodawa Nr VIII/44/11 z 

dnia 20 kwietnia 2011 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kłodawa 

na lata 2011-2020. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/223/13. 

 

Ad. 9k. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Rady Gminy Kłodawa Nr XI/74/11 z 

dnia 09 września 2011 roku w sprawie zmiany uchwały LV/386/10 z dnia 10 listopada 

2010r. dotyczącej zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Różanki na lata 2010-2018. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/224/13. 

Ad.9 l. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kłodawa nr XIX/151/12 z 

dnia 22 sierpnia 2012r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wojcieszyce 

na lata 2011-2018. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na 

zastąpieniu  treści § 1 punkt a) „punkt 4 otrzymuje brzmienie i zawiera : opis i 

charakterystykę obszarów o szczególnym znaczeniu dla zaspakajania potrzeb mieszkańców”  

zdaniem „dodaje się punkt 4, który otrzymuje brzmienie: „opis i charakterystyka obszarów o 

szczególnym znaczeniu dla zaspakajania potrzeb mieszkańców” 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/225/13. 

 

Punkt 9ł – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

użyczenia nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłodawa został skreślony z 

porządku obrad. 

Ad.9m. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Skarbu Państwa 

nieruchomości gruntowej położonej w Łośnie. 

Kierownik Jerzy Jesis – omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/226/13. 

Ad.9n. Zabezpieczenia na mieniu gminnym wierzytelności powstałych w wyniku emisji 

obligacji kupowanych w latach 2015-2023 w związku z realizacją projektu pn. 

„Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na obszarze Związku Celowego Gmin”. 

Kierownik Jerzy Jesis – omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Justyna Kowalska - przedstawiła pozytywną opinię 

komisji na temat projektu uchwały. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak  - wprowadziła autopoprawkę polegającą na polegającą na 

zastąpieniu słowa powierz się w § 2 słowami powierza się. 

Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się  – 0 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/227/13. 

 

Ad. 9a. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany części studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kłodawa w miejscowości Różanki i Wojcieszyce. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Katarzyna Chmiel -  

przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Czesław Konieczuk - przedstawił 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
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Radna Bożena Adamczak – przedstawiła negatywne stanowisko Rady Sołeckiej wobec 

projektu uchwały. Dodała, że na sesji w dniu  23 lutego 2011roku prosiła, aby zmianami 

objąć większy obszar, a nie tylko wąski pas gruntu znajdujący się pomiędzy Różankami a 

Wojcieszycami. Radna uważa, że błędem jest iż planowana obwodnica Różanek  nie 

przebiega w linii prostej, tylko „jest powywijana, co wiąże się z niebezpieczeństwem dla 

mieszkańców. Problematyczne jest również ujęcie wody. Ponadto powinno się pomniejszyć 

teren przeznaczony na rekreacją a zwiększyć teren pod zabudowę.  

Radny Andrzej Korona – powiedział, że podtrzymuje wniosek Radnej Adamczak aby nie 

przyjmować tego projektu, ponieważ jest on obciążony bardzo istotnymi błędami. Najlepiej 

by było, gdyby Pani Wójt projekt wycofała z porządku obrad i jak najszybciej zgłosiła 

wniosek o  przystąpienie do opracowania nowego planu na większym obszarze. Jeżeli Pani 

Wójt tego projektu nie wycofa to Radny składa wniosek o odrzucenie tego projektu. Dodał, że 

są trzy powody dla których uchwała nie powinna zostać przyjęta. Po pierwsze, ten projekt 

zawiera rozwiązania błędne i niekorzystne. Droga powinna przebiegać jak najprościej, co się 

wiąże również z obniżeniem kosztów oraz poprawą bezpieczeństwa. umieszczenie  w 

najmniej korzystnym miejscu strefy przemysłowej która ma się podobno stać częścią  

kostrzyńsko – słubickiej strefy ekonomicznej również jest błędem. Wola mieszkańców 

Różanek i Wojcieszyc została zdominowana przez Rady Sołeckie. Powinny być szanowane 

interesy i zdanie mniejszości. Prosi, aby spojrzeć bardzo poważnie na stanowiska wyrażone 

przez obie Rady Sołeckie i potraktować je jako głos mieszkańców. Trzecim powodem za 

nieprzyjmowaniem projektu uchwały jest fakt, iż konsultacje społeczne odbyły się w 

niedogodnym miejscu i godzinie dla mieszkańców Wojcieszyc.  

Pani Wójt Anna Mołodciak – powiedziała, że nie wycofa projektu uchwały. Dodała, że 

wielokrotnie wypowiadała się w kwestii zmiany studium i radni znają jej stanowisko. 

Przypomniała, że zaplanowanie terenów „zielonych” ma na celu ochronę interesów rolników. 

Przeznaczenie tego terenu pod zabudowę spowoduje to że Agencja zacznie sprzedawać 

działki a przyszli mieszkańcy będą się zgłaszać z roszczeniami.  

Radny Andrzej Korona – złożył wniosek o odrzucenie projektu uchwały z porządku obrad 

sesji.. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – poddał pod głosowanie wniosek Radnego 

Korony. 

Głosy za – 5 

Głosy przeciw – 7 

Głosy wstrzymujące się  – 3 

Wniosek nie został przyjęty. 

Kierownik Jerzy Jesis – omówił projekt uchwały. 

Inspektor Iwona Szabowicz  - odczytała  uwagi do projektu zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kłodawa w miejscowości Różanki i 

Wojcieszyce złożone podczas dyskusji publicznej w dniu 18 marca 2013 r. w Kłodawie. 
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Pierwszy pakiet uwag zgłoszony przez K.Sokołowskiego, R. Popiela, Henryka Brzanę, 

Reginę Koronę, B. Adamczak (popiera tylko w części), trzy podpisy nieczytelne 

Uwaga nr 1. Ustanowić i nanieść w Studium strefy ochrony bezpośredniej i pośredniej wód 

podziemnych zasilających ujęcie wody w Różankach. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie 

stanowiska Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 7 

Głosy przeciw – 5 

Głosy wstrzymujące się 3. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 2.Projektowaną obwodnicę Różanek oddalić od miejscowości poprzez 

wyeliminowanie zbędnych łuków oraz zmianę miejsca przecięcia istniejącej drogi Wojcieszyce 

– Różanki. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie 

stanowiska Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 7 

Głosy przeciw – 6 

Głosy wstrzymujące się 2. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 3.Teren pomiędzy projektowaną obwodnicą a ujęciem wody w Różankach oznaczyć, 

jako tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej z dopuszczeniem zabudowy usług 

nieuciążliwych – MN/U. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie 

stanowiska Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 11 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 1. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 4. Przywrócić dla terenu oznaczonego w projekcie, jako usługi sportu i rekreacji – 

US, funkcji terenów rolnych o wysokiej klasie bonitacyjnej i podlegających prawnej ochronie. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie 

stanowiska Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 2. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 5. Przeznaczyć w Wojcieszycach pod zabudowę mieszkaniową z dopuszczeniem 

usług nieuciążliwych pasa gruntu znajdującego się po wschodniej stronie ul. Parkowej (drogi 

powiatowej Wawrów – Wojcieszyce) pomiędzy ul. Krętą a Figową, z wyłączeniem 
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zadrzewionego obszaru po byłym ujęciu wody, który powinien zostać przeznaczony pod zieleń 

parkową.  

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie 

stanowiska Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 4 

Głosy wstrzymujące się 1. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 6. Przeznaczyć w Wojcieszycach pod zabudowę mieszkaniową, z dopuszczeniem 

usług nieuciążliwych, obszar znajdujący się po południowej stronie ul. Wspólnej, przy jej 

wylocie w stronę Różanek, na wysokości ogródków działkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie 

stanowiska Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 2. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga Nr 7. Zakaz lokalizacji farm wiatrowych w bliższej odległości niż 2000 m od 

zabudowań mieszkalnych już istniejących i planowanych. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 11 

Głosy przeciw – 4 

Głosy wstrzymujące się 0. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Drugi pakiet uwag: zgłoszony przez mieszkańców Różanek: Marek Nowak, Julian Banicki, 

Józef Barwiński, Marian Chuchro ,Antoni Niedźwiecki, Józef Kończak, Jadwiga 

Hermaszczuk, Anna Modrzejewska, Jerzy Kołtyś, Małgorzata Modrzejewska, Kazimierz 

Modrzejewski, Dawid Banicki, Wiesław Motyk, Tomasz Chomczyk, Jerzy Wiszniewski, 

Teresa Słobodzian, Marta Nowak. 

Uwaga nr 1.Przesunięcie terenu oznaczonego symbolem P/BS w kierunku południowym z 

dopuszczeniem takiego rodzaju przemysłu, który nie będzie uciążliwy dla istniejącej zabudowy 

mieszkaniowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 9 

Głosy przeciw – 5 

Głosy wstrzymujące się  - 1. 
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Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 2.Skrócić obszar zieleni po prawej stronie obwodnicy i na jego miejsce przedłużyć 

teren usług tak, aby była zachowana jego ciągłość wzdłuż drogi krajowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się 0. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 3.Na terenach sportu zaplanować i urządzić tereny pod pola golfowe, korty 

tenisowe, itp. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się 0. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Trzeci pakiet uwag: zgłoszony przez mieszkańców Wojcieszyc: Marian Goral, Patrycja 

Grabarek, Gabriela Grabarek, Ewa Grzeszykowska, Maria Wiśniewska, Dariusz Gadzicki, 

Sławomir Osmański, Kamila Sikora, Andrzej Siwak,  Magdalena Stępień, Marian Stępień, 

Andrzej Stępień, Teresa Stępień, Józef Wilk, Malwina Wiśniewska, Henryk Grabarek, Teresa 

Grabarek. 

Uwaga nr 1.Rozszerzenie strefy oznaczonej w planie symbolem P/BS w kierunku miasta 

Gorzowa, powodując zwiększenie terenów pod inwestycje a co za tym idzie uzyskanie 

większej ilości miejsc pracy. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się 1. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 2.Teren oznaczony symbolem US w części znajdującej się przy miejscowości 

Różanki przeznaczyć pod pole golfowe o pełnych wymiarach. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 15 

Głosy przeciw – 0 
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Głosy wstrzymujące się 0. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 3.Pozostały teren US przedzielić zielenią w taki sposób, aby zieleń była izolacją 

terenów od strony strefy przemysłowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 9 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 3. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Czwarty pakiet uwag: zgłoszone przez Sołtys wsi Wojcieszyce Regina Korona – uwagi 

wypracowane przez wspólną grupę roboczą do spraw współpracy miedzy sołectwami 

Wojcieszyce i Różanki, przyjęte przez Rady sołeckie. Uwagi od 1 do 5 zawarte zostały w 

uchwale Rady sołeckiej w Wojcieszycach z dnia 9.11.2011r. Uwagi od 6 do 15 zawarte 

zostały w stanowisku Rad Sołeckich wsi Wojcieszyce i Różanki przyjętym na wspólnym 

posiedzeniu dnia 16. 01.2013r. 

Uwaga nr 1. Przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową z dopuszczeniem usług 

nieuciążliwych pasa gruntu znajdującego się po wschodniej stronie ul. Parkowej (drogi 

powiatowej Wawrów - Wojcieszyce) pomiędzy ul Krętą a ul Figową, z wyłączeniem 

zadrzewionego obszaru po byłym ujęciu wody, który powinien zostać przeznaczony na zieleń 

parkową. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 2. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 2. Przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, z dopuszczeniem usług 

nieuciążliwych, obszaru znajdującego się po południowej stronie ul. Wspólnej, przy jej 

wylocie w stronę Różanek, na wysokości ogródków działkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 2. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 
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Uwaga nr 3. Zmianę planowanego przebiegu drogi krajowej nr 22 poprzez złagodzenie i 

wyeliminowanie zbędnych łuków oraz zmianę kąta i miejsca przecięcia istniejącej drogi 

Wojcieszyce Różanki.  

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 7 

Głosy przeciw – 5 

Głosy wstrzymujące się 3. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 4. Zmianę ukształtowania obszaru przeznaczonego na usługi komercyjne, 

znajdującego się po północno—zachodniej stronie drogi krajowej nr. 22. Zamiast kształtu 

trójkąta, jak w obecnie obowiązującym Studium, powinien on uzyskać kształt wydłużonego 

trapezu i rozciągać się od działek mieszkaniowych przy ul. Bananowej we wsi Wojcieszyce, aż 

do proponowanego przebiegu drogi krajowej nr 22, stanowiącej na tym odcinku obwodnicę 

wsi Różanki.  

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 2. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 5. Utrzymanie terenów rolnych w dalszym intensywnym użytkowaniu, zgodnie z 

załącznikiem graficznym złożonym przez wnioskodawcę. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 11 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 1. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 6. Projekt studium wymaga istotnych poprawek, gdyż zawiera błędne rozwiązania, 

szkodliwe dla interesów mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 2. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 7. Nie zostały uwzględnione uwagi z listopada 2011r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 11 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 1. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 8. Zbyt wąskie określenie obszaru objętego opracowaniem, co powoduje 

niemożność wprowadzenia oczywistych zmian. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 9 

Głosy przeciw – 5 

Głosy wstrzymujące się 1. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 9. Obecne prace planistyczne potraktować, jako pierwszy etap i jak najszybciej 

przystąpić do prac nad terenem od strony południowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 7 

Głosy przeciw – 4 

Głosy wstrzymujące się 4. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 10. Zmienić przebieg obwodnicy. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 7 

Głosy przeciw – 5 

Głosy wstrzymujące się 3. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 11. Teren przeznaczony pod zabudowę przemysłowo – usługową zamienić na teren 

pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne. Funkcję przemysłową można nadać terenowi 

obecnie oznaczonemu, jako teren zieleni urządzonej.  W połączeniu z terenem usług będzie 

mógł być włączony do strefy ekonomicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 2. 
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Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 12. Przywrócić dla terenu przewidzianego pod sport i rekreację funkcji rolnej o 

wysokiej klasie bonitacyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 11 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 1. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr13. Wyznaczyć tereny pod budownictwo mieszkaniowe pomiędzy obwodnicą a 

zabudową wsi Różanki oraz wyznaczyć strefę ochronną dla ujęcia wody w Różankach. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 9 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 3. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 14. Przeznaczyć pod zabudowę mieszkaniową z dopuszczeniem usług 

nieuciążliwych obszaru znajdującego się na wschodnim skraju Wojcieszyc, po południowej 

stronie drogi 1404F na wysokości ogródków działkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 10 

Głosy przeciw – 4 

Głosy wstrzymujące się 1. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Uwaga nr 15. Prowadząc prace planistyczne należy uwzględniać interesy ogółu, dążyć do 

zapewnienia ładu przestrzennego i zaplanowania dla poszczególnych terenów takich funkcji, 

do spełniania, których one się najbardziej nadają. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan -  poddał pod głosowanie podtrzymanie stanowiska 

Wójta Gminy i nieuwzględnienie uwagi. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Głosy za – 9 

Głosy przeciw – 3 

Głosy wstrzymujące się 3. 

Stanowisko Wójta Gminy zostało podtrzymane a uwaga nie została uwzględniona. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 
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Głosy za – 9 

Głosy przeciw – 5 

Głosy wstrzymujące się  – 1  

Uchwała została  przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXIX/228/13. 

 

Ad.10 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Grażyna Zienkiewicz – zapytała czy w ślad za budową kanalizacji na ulicy Lipowej  

będą robione przyłącza, kiedy radni otrzymają ulotki przygotowane przez Związek Celowy 

Gmin, kiedy będzie budowana kanalizacja na ulicy Ułańskiej. Zasugerowała aby sesje 

odbywały się częściej i aby realizację porządku obrad rozpocząć od uchwalania uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – odpowiedział, że Sesje obywają się z dobrą 

częstotliwością, jeżeli chodzi o kolejność uchwał to się może zgodzić z Panią Radną. 

Z-ca Kierownika Zapytowski –przedstawił harmonogram budowy kanalizacji. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak –odpowiedziała, że wygląd ulotek nie został zaakceptowany 

przez Związek, w związku z czym zostaną przedstawione radnym po korekcie. 

Radny Andrzej Korona – zapytał się kto podpisał  list intencyjny w sprawie współpracy w 

ramach obszaru funkcjonalnego miasta bez zgody Rady Gminy. Od dłuższego czasu w 

gazecie można przeczytać, że odbywają się spotkania, podpisywane są dokumenty w sprawie 

tworzenia aglomeracji gorzowskiej, że działa biuro aglomeracji gorzowskiej. Zapytał się co 

jest  w tych dokumentach, kto je podpisuje i jakim prawem. Radny złożył formalny wniosek o 

przedstawienie kserokopii wszystkich listów intencyjnych, uchwał i  innych dokumentów 

podpisanych w imieniu Gminy w sprawie współpracy z miastem Gorzowem i jednostkami 

samorządu terytorialnego.  

Pani Wójt Anna Mołodciak  -  odpowiedziała, że listy intencyjne zostały podpisane przez 

Wójtów i do tego nie jest potrzebna zgoda Rady Gminy. Zgody Rady wymaga podpisanie 

umów. 

Radca Prawny Krzysztof Grzesiowski – powiedział, że listy intencyjne nie rodzą skutków 

prawnych, są tylko pewna intencją na przyszłość, i takie listy mogą być podpisane przez 

Panią Wójt bez koniecznej uchwały Rady Gminy. Uchwała jest potrzebna na etapie 

konkretnej umowy. 

Radna Grażyna Kaźmierczak –powiedziała, że do mieszkańców trafia coraz więcej 

propozycji związanych z solarami, lecz procedury związane z finansowaniem nie są do końca 

jasne. Poprosiła aby pracownik z Urzędu przyjrzał się propozycjom firm które są na rynku i 

przygotował  informację. Zapytała, czy jest już odpowiedź w sprawie uszczuplonych 

pieniędzy na oświatę i przypomniała, że Komisja Komunalna w czasie wakacji miała 

pracować na temat regulaminu porządku i utrzymania czystości w sprawie zwierząt. 
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Radna Katarzyna Chmiel – zaapelowała aby zwracać uwagę wykonawcy kanalizacji aby 

przywracał stan drogi do stanu sprzed budowy. Zapytała kiedy droga przy ulicy Ogrodowej 

będzie wyasfaltowana i czy prace przy budowie świetlicy w Różankach przebiegają zgodnie z 

harmonogramem. Dodała, że napisała interpelację w sprawie wyrównania drogi przy ulicy 

Wiśniowej w Różankach pod którą podpisało się 30 osób oraz, w sprawie udrożnienia rowu 

melioracyjnego przy ulicy Wiśniowej, pod którą podpisało się 29 osób. Dodała, że otrzymała 

odpowiedź z powiatu, że droga Różanki – Janczewo była remontowana w 2012r., co nie jest 

zgodne z prawdą, ponieważ remont nie miał miejsca. Poprosiła o apel do powiatu w sprawie 

polepszenia jakości napraw dróg. Poinformowała, że wystosowała pismo do powiatu w 

sprawie remontu drogi Różanki – Wojcieszyce i zapytała czy wiadomo już coś w tej sprawie. 

Pani Wójt Anna Mołodciak – odpowiedziała, że odbiór prac nie nastąpi do momentu kiedy 

dróg nie zostanie przywrócona do stanu sprzed remontu. Dodała, że nie ma zastrzeżeń do 

przebiegu prac nad budową świetlicy. Odnośnie drogi Różanki – Janczewo, odpowiedziała, że 

nie posiada informacji. Poinformowała, że złożyła w powiecie deklarację dotyczącą wspólnej 

realizacji z powiatem drogi Wojcieszyce – Różanki i jeżeli powiat wyrazi zgodę, to przedłoży 

stosowną uchwałę. 

Kierownik Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, że w przeciągu kilku dni zostaną 

utwardzone tylko pobocza ze względu na fakt, iż w tamtym rejonie budowana będzie 

kanalizacja. Kierownik omówił jak wygląda kwestia związana z oczyszczeniem rowu 

melioracyjnego. 

Radna Bożena Adamczak – podziękowała za zainteresowanie rowami melioracyjnymi. 

Dodała, że rowy są zaniedbane, ponieważ, nie były na nich prowadzone prace od 30 lat. 

Zapytała, czy cała ulica Niepodległości będzie kanalizowana, czy tylko jej fragment. 

Kierownik Jerzy Jesis – odpowiedział, że cała ulica Niepodległości będzie skanalizowana.  

Radna Wioletta Mazur – zapytała, na jakim etapie są praca nad  przetargiem, kiedy zostanie 

ogłoszony, i czy jest wiedza na temat ewentualnych podwyżek za wywóz odpadów . 

Pani Wójt Anna Mołodciak – odpowiedziała, otwarcie ofert nastąpi 20 czerwca. Z każdej 

Gminy będzie przedstawiciel w Komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – powiedział, że jeżeli chodzi o cenę, to 

rozstrzygnie ją przetarg. 

Radny Czesław Konieczuk  - uważa, że lampy powinny być zapalane później i gaszone 

wcześniej.  

Kierownik Andrzej  Kwiatkowski – powiedział, że napiszą pismo w tej sprawie bo uważa 

że taka regulacja oświetleniowa przyniesie korzyści. 

Radna Grażyna Kaźmierczak – zapytała, kiedy będą budowane oczyszczalnie ścieków w 

Zdroisku.  

Kierownik Jerzy Jesis – odpowiedział, że przetarg zostanie ogłoszony podpisaniu umowy. 
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Ad.11 Wolne wnioski. 

Sołtys Regina Korona  - poinformowała, że strona sołectwa Wojcieszyce została wyróżniona 

w ogólnopolskim konkursie na najlepszą stronę internetową. Sołectwo Wojcieszyce zajęło II 

miejsce. 

 Radna Wioletta Mazur – poprosiła  o ustawienie dwóch słupków przy ograniczniku 

prędkości koło Pana Chojnackiego. 

Pani Wójt Anna Mołodciak – powiedziała, słupki zostaną zamontowane. 

Radna Renata Kożuchowska – poprosiła o wykoszenie trawy na zakręcie koło fotoradaru. 

Z – ca Wójta Karolina Niciejewska – powiedziała, że w sprawie wykoszenia zwrócimy się 

do Zarządcy Dróg Wojewódzkich ponieważ chcemy ich zmobilizować, żeby bardziej dbali o 

odcinki swoich dróg i swój zakres obowiązków. 

Radna Justyna Kowalska – poprosiła o zmobilizowanie w tej samej sprawie również 

Starostwo Powiatowe. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – poinformował, że do Rady Gminy 

wpłynęło pismo mieszkańców Różanek, w którym sprzeciwiają się oni budowie farm 

wiatrowych w miejscowości oraz pismo Sołtysa Banickiego z informacją o rezygnacji z 

funkcji sołtysa. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan udzielił głos przedstawicielom 

firmy budującej farmy wiatrowe. 

Ad.12. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy Kłodawa. 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 

podziękował wszystkim za przybycie a następnie zamknął obrady XXIX Sesji Rady Gminy 

Kłodawa. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Kamila Kłosowska 

 

 

   Andrzej Legan 
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